
       

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΣΤΕΡΕΑΣ ΕΛΛΑΔΑΣ                         

ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΕΡΓΑΣΙΑΣ&ΚΟΙΝ. ΜΕΡΙΜΝΑΣ 

Άρθρο 164 του Ν. 3852/2010 

(όπως τροποποιήθηκε και ισχύει  με το άρθρο 96 του Ν.4555/2018)  

                                                                                                                                                                                                                                                    

                                  ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ ΚΑΙ ΑΠΟΦΑΣΕΙΣ 

                                               ΤΗΣ   18ης Ιουνίου 2024 

                                             ΑΡΙΘΜΟΣ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ   3/2024 

Στη Λαμία, σήμερα  18 Ιουνίου  2024 ημέρα  Τρίτη και ώρα 01:30 μ.μ 

συνεδρίασε δια ζώσης  στην αίθουσα συνεδριάσεων των Περιφερειακών 

Επιτροπών( Λ.Καλυβίων 2) και ταυτόχρονα με τηλεδιάσκεψη μέσω της 

εφαρμογής ‘’zoom’’   η Επιτροπή Εργασίας και Κοινωνικής Μέριμνας, η οποία  

συγκροτήθηκε  με την αριθμ. 8/2024 (αριθμ. Πρακτ..2/23-01-2024) απόφαση 

του Περιφερειακού Συμβουλίου Περιφέρειας Στερεάς Ελλάδας(ΦΕΚ 

Β΄1060/13-02-2024) , μετά από την αριθμ. Πρωτ.133302/14-06-

2024πρόσκληση του προέδρου αυτής , που επιδόθηκε νόμιμα σε όλα τα μέλη 

της , σύμφωνα με τις διατάξεις του Ν. 3852/2010 για τη λήψη αποφάσεων  επί 

των κάτωθι θεμάτων της ημερήσιας διάταξης  : 

ΘΕΜΑ 1ο : Έγκριση  1ου Πρακτικού συνεδριάσεως  στις 31/05/2024 

 ΘΕΜΑ 2ο”«Δράσεις για την Προστασία των αδέσποτων Ζώων 

Εισηγητής: Το τακτικό μέλος της Επιτροπής κα Ελευθερία Γκλέτσου 

ΘΕΜΑ  3ο       Ερώτηση-Ενημέρωση   για την εξυπηρέτηση των ατόμων με 

ειδικές  ανάγκες κατά τη θερινή περίοδο  

Εισηγητής: Το τακτικό μέλος  της Επιτροπής κα Ελευθερία Γκλέτσου    

ΘΕΜΑ  4ο   Ίδρυση και λειτουργία κέντρου Ημέρας Ψυχοκοινωνικών 

Παρεμβάσεων  στην Κοινότητα της ΕΠΑΨΥ Εύβοιας 

Εισηγητής: Ο Αντιπρόεδρος της Επιτροπής κος Ιωάννης Αλεξίου 

ΘΕΜΑ  5ο   Προτάσεις λειτουργίας και διαφάνειας της Επιτροπής 

Εργασίας & Κοινωνικής Μέριμνας 

Εισηγητής: Ο Αντιπρόεδρος της Επιτροπής κος Ιωάννης Αλεξίου 

ΘΕΜΑ  6ο   Ίδρυση Προνοιακής Δομής Αναξιοπαθούντων 

Εισηγητής: Το τακτικό μέλος της Επιτροπής κα Σοφία Χονδρογιάννη 
. 



Στην αίθουσα συνεδριάσεων με φυσική παρουσία παραβρέθηκαν ο 

Πρόεδρος της Επιτροπής κος Ευάγγελος Χαϊνάς και το τακτικό μέλος της 

Επιτροπής κα Ελευθερία  Γκλέτσου 

Μέσω της εφαρμογής ‘’zoom’’  συμμετείχαν τα μέλη: 

 

1. κ. Ηλίας Καλτσάς                                           Π.Σ, τακτικό μέλος 

2. κ. Ανδρέας Τοουλιάς                                     Π.Σ, τακτικό μέλος 

3. κ. Ιωάννης Περγαντάς                                   Π.Σ, τακτικό μέλος 

4. κ. Κωνσταντίνος Πνευματικός                       Π.Σ, τακτικό μέλος 

5..κ Κωνσταντίνος  Μπακομήτρος                    Π.Σ,  τακτικό μέλος 

6..κ Ιωάννης Αλεξίου                                         Π.Σ, τακτικό μέλος 

7.  κα Σοφία  Χονδρογιάννη                              Π.Σ, τακτικό μέλος 

8. κ. Επαμεινώνδας Κοτσικώνας                       Π.Σ, τακτικό μέλος 

. 

Απόντες: Το τακτικό μέλος της Επιτροπής κος Ευάγγελος Φαλίδας, ο οποίος 

δεν αντικαταστάθηκε . 

 Μέσω της εφαρμογής ‘’zoom’’  συμμετείχε επίσης και το αναπληρωματικό  

 μέλος της Επιτροπής κος Θωμάς Ευαγγελογιώργος. 

Στη συνεδρίαση συμμετείχαν  δια ζώσης τα αναπληρωματικά μέλη της 

Επιτροπής κος Γεώργιος Αγγελόπουλος, κος Σπυρίδων Λάμπου και   η 

αναπληρώτρια Προϊσταμένη Γενικής Διεύθυνσης Δημόσιας Υγείας και 

Κοινωνικής Μέριμνας Π.Σ.Ε κα Αλεξάνδρα Πλατιά. 

Γραμματέας της Επιτροπής έχει ορισθεί η Καλτσά Αικατερίνη, υπάλληλος της 

Διεύθυνσης Κοινωνικής Μέριμνας Περιφέρειας Στερεάς Ελλάδας με βαθμό Α΄, 

κλάδου ΠΕ Διοικητικού-Οικονομικού. 

Ύστερα από διαπίστωση απαρτίας ο Πρόεδρος  ζήτησε  από τα μέλη εάν  

έχουν να καταθέσουν κάποιο ζήτημα-ανακοίνωση στην Επιτροπή πριν τη 

συζήτηση των θεμάτων 

Το τακτικό μέλος της Επιτροπής Κος Επαμεινώνδας Κοτσικώνας έθεσε το 

ζήτημα αναφορικά με το επίδομα των 400€  στους γιατρούς σε παραμεθόριες 

περιοχές και ανέφερε ότι θα πρέπει να επεκταθεί και στους υπόλοιπους 

υπαλλήλους που εργάζονται σε παραμεθόριες περιοχές, το οποίο πρότεινε να 

συζητηθεί  σε επόμενη συνεδρίαση 

Ακολούθως ο Πρόεδρος της Επιτροπής μετά από την ενημέρωση των μελών 

της Επιτροπής σχετικά με την επιχορήγηση των Προνοιακών ιδρυμάτων της 

Περιφέρειας Στερεάς Ελλάδας κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης 

 



ΘΕΜΑ 1ο : : Η Επιτροπή Εργασίας και Κοινωνικής Μέριμνας 

                                                Ομόφωνα 

Ενέκρινε   τα πρακτικά  συνεδρίασης της 31/05/2024  

                              Η απόφαση αυτή έλαβε τον αριθμό 04 

ΘΕΜΑ 2ο : Το τακτικό μέλος της Επιτροπής κα Ελευθερία Γκλέτσου  ανέπτυξε 
το θέμα    για την προστασία των αδέσποτων ζώων στην Περιφέρεια Στερεάς 
Ελλάδας  στην Επιτροπή δηλώνοντας ότι η προώθηση της φιλοζωίας 
καλλιεργεί  ανθρωπιστικά κίνητρα και αναφέρθηκε στο περιστατικό της 
Αταλάντης με το φώλιασμα των ζώων 
Στο τέλος έθεσε τα ερωτήματα που αναφέρονται στην εισήγηση 
Ακολούθως ο Πρόεδρος είπε ότι το πρόβλημα με τα αδέσποτα είναι  ένα 

ευαίσθητο θέμα , επισήμανε το κομμάτι της παραβατικότητας  των ζώων  από 

κάποιους ανθρώπους και έκανε μια αναφορά στη νομοθεσία που υπάρχει για 

την προστασία των ζώων. Επίσης πρόσθεσε ότι χρησιμοποιούνται τα ζώα και 

για άλλους σκοπούς ( αγώνες κλπ) 

Στη συνέχεια τηρώντας τη σειρά προτεραιότητας έδωσε το λόγο στον κο 

Επαμεινώνδα  Κοτσικώνα , ο οποίος δήλωσε ότι μεταφέρονται οι σχετικές 

αρμοδιότητες  από το κράτος στους Δήμους , χωρίς να τους δίνεται η 

δυνατότητα να αντιμετωπίσουν το πρόβλημα, το οποίο επιδεινώνεται με μια 

κατάσταση που επικρατεί σε ένα μέρος της κοινωνίας  με το να υιοθετούνται 

ζώα  που μετά να καταλήγουν αδέσποτα. 

Κατά την άποψη της Λαϊκής Συσπείρωσης  το θέμα είναι πολιτικό και θα 

πρέπει  για να υπάρξει ουσιαστική και άμεση λύση  η Τοπική και η 

Περιφερειακή διοίκηση να διεκδικήσει πόρους και αρμοδιότητες από το κράτος  

Πρόσθεσε ότι πρέπει  να γίνει συνείδηση στη νέα γενιά  και ότι δεν πρέπει να 

υπάρχουν αδέσποτα και να  πραγματοποιηθούν δράσεις.(ομιλίες κλπ). 

Επίσης έθεσε ερώτημα προς την Επιτροπή σχετικά με την χρηματοδότηση 

που δίνεται από την  Περιφέρεια στους Δήμους , τι έργα γίνονται και τι 

Υπηρεσίες παρέχονται για τον τομέα αυτόν. 

Παίρνοντας το λόγο το τακτικό μέλος της Επιτροπής  κα Σοφία Χονδρογιάννη  

είπε ότι συμφωνεί με την εισήγηση και τις δηλώσεις του κου Επαμεινώνδα 

Κοτσικώνα  και ότι πρέπει να λυθεί το πρόβλημα γιατί κινδυνεύουν οι πολίτες  

και τα ζώα 

Δήλωσε ότι υπάρχει  επαρκής χρηματοδότηση στους Δήμους για το  εν λόγω 

θέμα διαφωνώντας με τον κο Επαμεινώνδα Κοτσικώνα.,  αλλά δεν υπάρχει 

καλή οργάνωση. 

Όσον αφορά τις δράσεις ( ομιλίες κλπ) δήλωσε  ότι τη φροντίδα και την αγάπη 

για τα αδέσποτα τα καλλιεργεί η οικογένεια και το σχολείο και δεν έρχεται 

μέσα από ομιλίες και ως παράδειγμα  ανέφερε ότι ομιλίες έγιναν και γίνονται 

για τα ναρκωτικά που όμως εξακολουθούν να υφίστανται. 



Το αναπληρωματικό μέλος κος Γεώργιος Αγγελόπουλος, είπε ότι σαν 

Αντιδήμαρχος που  υπήρξε τα αδέσποτα μαζί με τα σκουπίδια ήταν τα δύο 

μεγαλύτερα προβλήματα    και δήλωσε  ότι τα χρήματα δεν επαρκούν και θα 

πρέπει να υπάρξει πρόληψη( δράσεις όπως ομιλίες σε σχολεία  εκδηλώσεις 

κλπ) και να δημιουργηθούν και άλλα καταφύγια. 

Υπάρχουν σύλλογοι και εταιρείες που ασχολούνται με το κομμάτι της 

ενημέρωσης  που είναι σημαντικό για την πρόληψη συμπλήρωσε. 

 Η κα Ελευθερία Γκλέτσου   δήλωσε ότι υπάρχει νόμος που αναφέρει τη 

συνεργασία των Περιφερειών με τους Δήμους και τους Φιλοζωϊκούς 

συλλόγους ώστε να λυθεί το πρόβλημα  με τα αδέσποτα ζώα 

Ο κος Ευάγγελος Χαϊνάς ζήτησε να προσκομιστεί ο σχετικός νόμος 

Ο κος Ιωάννης Αλεξίου ρώτησε  εάν προβλέπεται να δοθεί επιχορήγηση 

στους φιλοζωϊκούς συλλόγους 

 Ο Πρόεδρος της Επιτροπής Κος Ευάγγελος Χαϊνας, απαντώντας στον κο 

Επαμεινώνδα Κοτσικώνα  είπε ότι  θα συγκεντρώσει στοιχεία για τα τα 

προσκομίσει  στην επόμενη συνεδρίαση αν και το θέμα   με τα αδέσποτα δεν 

αφορά εξ ολοκλήρου την Επιτροπή 

Ενημέρωσε τα μέλη της Επιτροπής  ότι  οι προϋποθέσεις  για τη αδειοδότηση 

ενός καταφυγίου  είναι πολύ αυστηρές και χρειάζονται συγκεκριμένες 

διαδικασίες που οι Δήμοι δεν μπορούν να καλύψουν  ωστόσο δεσμεύτηκε  να 

έλθει σε επαφή με τους Δήμους  , την αρμόδια Υπηρεσία της Περιφέρειας  και 

τους φιλοζωϊκούς συλλόγους   για τη συλλογή στοιχείων με σκοπό τη βοήθεια 

των αδέσποτων 

Επίσης σημείωσε ότι στο ερώτημα της εισήγησης   στο να ανεβάζει η 

Επιτροπή Εργασίας και Κοινωνικής  Μέριμνας στην ιστοσελίδα της αγγελίες 

με τα αδέσποτα που είναι από τα δημοτικά καταφύγια και διατίθενται για 

υιοθεσία  ο κος Ευάγγελος Χαϊνάς απάντησε ότι κάτι τέτοιο είναι δύσκολο και  

Όλα τα μέλη της Επιτροπής συμφώνησαν ότι είναι αναγκαίο  να παρθούν 

μέτρα για την προστασία και τη λύση  του προβλήματος με τα αδέσποτα  ζώα. 

Στο τέλος ο Πρόεδρος της Επιτροπής  είπε υπάρχει η θετική πλευρά της 

Περιφέρειας για τη λύση του προβλήματος με τα αδέσποτα ζώα και ότι  σε 

αυτό θα βοηθήσουν κάποιες δράσεις όπως καμπάνια ενημέρωσης , διαλέξεις 

κλπ σε συνεργασία με τους Δήμους  και  με άλλους φορείς , ώστε να υπάρξει 

πρόληψη 

Η κα Γκλέτσου συμφώνησε και πρόσθεσε ότι και η Αστυνομία μπορεί να 

βοηθήσει 

 

 

 



Θέμα 3ο:Μετά την εισήγηση του τακτικού μέλους της Επιτροπής κας 

Ελευθερίας Γκλέτσου αναφορικά με το  εν λόγω θέμα της Συνεδρίασης για τα 

μέτρα που πρέπει να παρθούν από την Περιφέρεια Στερεάς Ελλάδας για την 

αντιμετώπιση των προβλημάτων που δημιουργούνται κατά τη θερινή περίοδο 

στα άτομα με αναπηρία  και τα ερωτήματα που έθεσε στην Επιτροπή ο κος 

Ευάγγελος Χαινάς έδωσε το λόγο στα μέλη της Επιτροπής 

Ο κος Ηλίας Καλτσάς, τακτικό μέλος της Επιτροπής δήλωσε ότι το θέμα με 

την τοποθέτηση των ραμπών είναι αρμοδιότητα των Δήμων  και  η  

Περιφέρεια παρεμβαίνει όπου δεν μπορεί να επέμβει ο Δήμος 

Ενημέρωσε την Επιτροπή ότι είχε ασχοληθεί με τον Πρόεδρο κο Ευάγγελο 

Χαϊνά και αναφέρθηκε στις ράμπες που ήταν στο πρόγραμμα να 

τοποθετηθούν  στο Δήμο Στυλίδας και στο Δήμο Αταλάντης αλλά  η μια  από 

τις δύο εταιρείες  που  συμμετείχαν στο σχετικό διαγωνισμό έχει μπλοκάρει τη 

διαδικασία. 

Αναφέρθηκε επίσης και σε ένα πρόγραμμα  πριν κάποιους μήνες που έδινε τη 

δυνατότητα σε παραλιακά μαγαζιά να τοποθετήσουν ράμπες και να 

χρηματοδοτηθούν 100%., στο οποίο συμμετείχε  το ‘’ ΓΑΛΗΝΗ΄΄ στα Καμένα 

Βούρλα 

Το αναπληρωματικό μέλος της Επιτροπής κος Γεώργιος Αγγελόπουλος  

αναρωτήθηκε γιατί μπλοκάρει τόσο πολύ ο διαγωνισμός ανάμεσα στις 

εταιρείες για την τοποθέτηση ραμπών ( ο κος Ηλίας Καλτσάς εξήγησε  γιατί 

συμβαίνει αυτό-αντιγραφή λογισμικού) και ενημέρωσε την Επιτροπή για άλλες 

δύο ράμπες στην Εύβοια σε συνέχεια των στοιχείων που κατέθεσε ο κος 

Ευάγγελος Χαϊνάς στην Επιτροπή . Δήλωσε επίσης ότι η Περιφέρεια έχει 

κάνει ενέργειες και το πρόβλημα είναι ότι η διαδικασία πρόσθεσης και 

αφαίρεσης ράμπας  είναι ένα μεγάλο κόστος για τους Δήμους. 

Επίσης πρότεινε να υπάρξει παραπάνω χρηματοδότηση για το σκοπό αυτό. 

Το τακτικό μέλος της Επιτροπής κος Επαμεινώνδας  Κοτσικώνας  ανέφερε ότι 

κατά την άποψή του η Περιφέρεια δεν ενδιαφέρεται  για τα θέματα ΑΜΕΑ και 

ότι θα πρέπει να παρθούν μέτρα για τη διευκόλυνση των ατόμων μα 

αναπηρία όχι μόνο το καλοκαίρι αλλά γενικότερα.. Είναι αναγκαίο να υπάρξει 

μια συνολική πρωτοβουλία μια συνεργασία Περιφέρειας και Δήμων 

Ο Κος Ανδρέας Τοουλιάς, τακτικό μέλος  ρώτησε μπορούν  κάτοικοι εκτός 

Περιφέρειας Στερεάς Ελλάδας να ενημερωθούν που υπάρχουν ράμπες  στους 

Δήμους της Περιφέρειας. 

Ο κος Ηλίας Καλτσάς απάντησε ότι υπάρχει  εφαρμογή εταιρείας μέσω της 

οποίας  παρέχεται ενημέρωση 

 Το αναπληρωματικό μέλος της Επιτροπής κος Σπυρίδων Λάμπου έθεσε το 

ερώτημα τι προγράμματα υπάρχουν  

 Ο πρόεδρος της Επιτροπής κος Ευάγγελος Χαϊνάς ενημέρωσε τα μέλη ότι ο 

ζητήθηκε από τους δήμους στοιχεία αναφορικά με τις ράμπες και έδωσε όσες 



απαντήσεις δόθηκαν περιμένοντας τα υπόλοιπα στοιχεία , τα οποία θα 

κοινοποιήσει  σε όλα τα μέλη όταν τα λάβει. 

Ο κος Ηλίας Καλτσάς έκανε την παρατήρηση ότι μόνο στην Φθιώτιδα δεν 

υπάρχουν ράμπες και έκανε αναφορά για μίσθωση τουλάχιστον μιας ράμπας 

Στη συνέχεια ο κος Ευάγγελος Χαϊνάς δήλωσε ότι η Περιφέρεια ενδιαφέρεται 

για την εξυπηρέτηση και διευκόλυνση των ΑΜΕΑ, διαφωνώντας με τον κο 

Επαμεινώνδα Κοτσικώνα και σαν απάντηση στο 2ο ερώτημα της εισήγησης 

είπε ότι η Περιφέρεια έχει τη διάθεση  να συνεργαστεί  με Δήμους , με 

εθελοντές κλπ εάν υπάρξει κάτι συγκεκριμένο όπως πχ μια πρόταση. 

Όσον αφορά για το ερώτημα αναφορικά με την εξυπηρέτηση των ΑΜΕΑ που 

βρίσκονται σε μη παραλιακές  περιοχές ο κος Ευάγγελος Χαϊνάς δήλωσε ότι 

είναι θετικός προς την κατεύθυνση αυτή εφόσον υπάρξουν οι κατάλληλες 

προϋποθέσεις όπως να γίνει μια πρόταση για ποια περιοχή  με ποιο 

πρόγραμμα κλπ 

Η κα Ελευθερία Γκλέτσου ανέφερε την περιοχή της Ευρυτανίας και ο 

Πρόεδρος της Επιτροπής είπε ότι θα έλθει σε επαφή με τον αρμόδιο 

Αντιπεριφερειάρχη  με σκοπό να βρεθεί μία λύση 

 

Θέμα 4ο:Ο Αντιπρόεδρος της Επιτροπής κος Ιωάννης Αλεξίου εισηγήθηκε το 

θέμα για την ίδρυση και λειτουργία κέντρου Ημέρας Ψυχοκοινωνικών 

Παρεμβάσεων στην Κοινότητα της ΕΠΑΨΥ Εύβοιας και στη συνέχεια  ο 

Πρόεδρος της Επιτροπής έδωσε το λόγο στα μέλη 

Η κα Ελευθερία Γκλέτσου ανέφερε ότι είναι πολύ σημαντικό να υπάρχει 

τουλάχιστον ένα κέντρο ημέρας σε κάθε Πρωτεύουσα του Νομού  και να είναι 

πλήρως εξοπλισμένο. 

Ακολούθως ο  κος Ευάγγελος Χαϊνάς  δήλωσε ότι η Περιφερειακή Αρχή ήλθε 

σε επαφή με την ΕΠΑΨΥ Εύβοιας και τα στοιχεία που  δόθηκαν ήταν ότι από 

την ΕΠΑΨΥ έχει υποβληθεί η σχετική πρόταση στην 5η ΥΠΕ ,αναμένεται η 

έγκριση, και από την ενημέρωση που έχει υπάρχει θετική έκβαση 

Επίσης σημείωσε ότι οι κοινωνικές δομές είναι για την Περιφέρεια 

προτεραιότητα και είναι σημαντικό να υπάρχουν και ότι από την πλευρά της 

Περιφέρειας θα γίνει προσπάθεια να εγκριθεί η πρόταση της ΕΠΑΨΥ Εύβοιας 

για ίδρυση και λειτουργία Κέντρου Ημέρας Ψυχοκοινωνικών Επεμβάσεων.  

Αναφορικά με τις προσκλήσεις ενημέρωσε την Επιτροπή ότι είναι ανάλογα με 

το πρόγραμμα και  ότι   το Ευρωπαϊκό Κοινωνικό Ταμείο κατά διαστήματα 

βγάζει προσκλήσεις προς Δήμους και άλλους φορείς που ανεβαίνουν στην 

ιστοσελίδα του Περιφερειακού Ταμείου Ανάπτυξης 

Το τακτικό μέλος της Επιτροπής κος Ιωάννης Περγαντάς αποσύρθηκε προς 

το τέλος του εν λόγω θέματος 

 



 

  

Θέμα 5ο: Ο Αντιπρόεδρος  της Επιτροπής κος Ιωάννης Αλεξίου αναφέρθηκε 

στη σχετική εισήγηση αναφορικά με τον τρόπο λειτουργίας και διαφάνειας της 

Επιτροπής. 

Στη συνέχεια ο Πρόεδρος της Επιτροπής έδωσε το λόγο στην αναπληρώτρια 

Προϊσταμένη της Γενικής Διεύθυνσης Δημόσιας Υγείας και Κοινωνικής 

Μέριμνας ,κα Αλεξάνδρα Πλατιά, η οποία ενημέρωσε τα μέλη  για τις 

εισηγήσεις της Επιτροπής που αφορούν δαπάνη για κάποιο έργο  και τη 

διαδικασία που ακολουθείται και ότι  η αρμόδια Υπηρεσία για τις δαπάνες 

είναι η Διεύθυνση Οικονομικού. 

Ο κος Ιωάννης Αλεξίου πρότεινε ότι  θα πρέπει η Δ/νση Οικονομικού να 

κοινοποιεί τα στοιχεία της εκάστοτε δαπάνης ( ανάδοχος κλπ) στη Γραμματεία 

της Επιτροπής , που με τη σειρά της να τα διαβιβάζει στα μέλη της 

Επιτροπής. 

Το λόγο πήρε το αναπληρωματικό μέλος της Επιτροπής κος Σπυρίδων 

Λάμπου και  διευκρίνισε  ότι  πριν ένα θέμα, που αφορά την Επιτροπή, σταλεί 

στην Περιφερειακή Επιτροπή  να ενημερώνονται τα μέλη της και όταν εγκριθεί  

να κοινοποιείται η απόφαση αυτή  στα μέλη της Επιτροπής . 

Ο κος Ιωάννης Αλεξίου συμφώνησε με την παραπάνω τοποθέτηση ζήτησε να 

υπάρχει ενημέρωση για το ποιες δράσεις θα υλοποιούνται , δημοσίευση 

πρόσκλησης για να  ενημερώνονται  οι πολίτες ώστε εάν επιθυμούν να 

συμμετέχουν και γνώση των δαπανών 

 Ο Κος Ευάγγελος Χαϊνάς δήλωσε ότι υπάρχει πλήρης διαφάνεια  και όλα 

γίνονται προς όφελος των πολιτών  και συνολικά οι διαδικασίες γίνονται με 

βάση τους κανονισμούς 

Για το λόγο αυτό δεν μπορεί να ψηφίσει θετικά το εν λόγω θέμα 

Μετά από  τις τοποθετήσεις των μελών και από διαλογική συζήτηση η 

Επιτροπή Εργασίας και Κοινωνικής Μέριμνας αποφάσισε 

 

                                                    Κατά πλειοψηφία 

Δεν ενέκρινε το Θέμα.  

Αρνητική ψήφο δόθηκε από την πλευρά  της πλειοψηφίας και 

Θετική ψήφο δόθηκε από την πλευρά της μειοψηφίας 

 

                              Η απόφαση αυτή έλαβε τον αριθμό 05 



Θέμα 6ο:Το τακτικό μέλος της Επιτροπής Εργασίας και Κοινωνικής Μέριμνας 

κα Σοφία Χονδρογιάννη  αναφέρθηκε στην εισήγηση αναλύοντας πόσο 

σημαντικό είναι να παρθούν μέτρα για την βοήθεια των ευάλωτων  ομάδων  

Στη συνέχεια ο Πρόεδρος της Επιτροπής ζήτησε από τα μέλη να 

τοποθετηθούν. 

Σημειώνεται ότι στο θέμα αυτό αποχώρησε ο κος Επαμεινώνδας Κοτσικώνας 

Ο κος Ευάγγελος Χαϊνάς  ενημέρωσε την Επιτροπή ότι  το Περιφερειακό 

Παρατηρητήριο Κοινωνικής Ένταξης ‘’ΓΕΦΥΡΑ’’ ξεκίνησε χαρτογράφηση των  

Κοινωνικών δομών-φορέων της Περιφέρειας που  αναμένεται να τελειώσει 

μέχρι Οκτώβριο- Νοέμβριο που θα κοινοποιηθεί στην  Επιτροπή. 

Επίσης γίνεται προσπάθεια ηλεκτρονικής χαρτογράφησης και εφαρμογής. 

 Η κα Σοφία Χονδρογιάννη πρόσθεσε ότι είναι αναγκαίο να ιδρυθούν μικρές 

δομές , στις οποίες θα μπορεί να καταφύγει κάποιος για να καλύψει τις 

βασικές του ανάγκες. 

Ο Πρόεδρος της Επιτροπής είπε ότι σε πρώτο επίπεδο είναι σύμφωνος 

τονίζοντας  ότι υπάρχουν κέντρα Κοινότητας, το Κοινωνικό Παντοπωλείο και 

άλλες κοινωνικές δομές των Δήμων που μπορούν να προσφέρουν Υπηρεσίες 

στους πολίτες που ανήκουν στις ευάλωτες κοινωνικές ομάδες. 

Η Περιφέρεια αυτό που πρέπει να κάνει είναι να κινητοποιήσει και να 

ενισχύσει τις παραπάνω δομές. 

Επίσης δήλωσε ότι προγράμματα είναι στο προγραμματισμό να υλοποιηθούν, 

όπως και παλιότερα έτη, από τη ΄΄ΓΕΦΥΡΑ’’( ‘’Φροντίζω΄΄, ΄’’Αρχίζω’’ κλπ) 

Ανέφερε ότι δεν επιλύονται όλα τα ζητήματα από την Περιφέρεια και  από την 

Επιτροπή  Εργασίας και Κοινωνικής Μέριμνας  λόγω συγκεκριμένων 

αρμοδιοτήτων και υπάρχουν και άλλοι φορείς που ασχολούνται και λύνουν τα 

παραπάνω ζητήματα 

Εν κατακλείδι είπε ότι σαν Περιφερειακή Αρχή δεν μπορεί να ψηφίσει θετικά 

το παραπάνω θέμα λόγω του τρόπου διατύπωσής του και του περιεχομένου 

του. Γενικά, δεν κατατέθηκε συγκεκριμένη πρόταση που να υλοποιηθεί 

 Μετά από  τις τοποθετήσεις των μελών και από διαλογική συζήτηση η 

Επιτροπή Εργασίας και Κοινωνικής Μέριμνας αποφάσισε 

 

                                                    Κατά πλειοψηφία 

Δεν ενέκρινε το Θέμα.  

Αρνητική ψήφο δόθηκε από την πλευρά  της πλειοψηφίας και 

Θετική ψήφο δόθηκε από την πλευρά της μειοψηφίας 

 



                              Η απόφαση αυτή έλαβε τον αριθμό 06 

 

Περατωθέντων  όλων των θεμάτων  συζητήθηκε   το θέμα, εκτός 

ημερήσιας διάταξης ,  αναφορικά με το πρόγραμμα διατροφής στα 

σχολεία που ανατέθηκε στην εταιρεία PROLEPSIS, το οποίο έθεσε στην 

Επιτροπή  ο κος Σπυρίδων Λάμπου 

Στη συνέχεια λύεται η παρούσα συνεδρίαση 

 

        

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ                          ΤΑ ΜΕΛΗ                             Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 

 

Ευάγγελος Χαϊνάς                Ηλίας Καλτσάς                            Αικατερίνη Καλτσά 

                                              

                                          Ανδρέας Τοουλιάς 

 

                                          Ιωάννης Περγαντάς 

                                                                                                                        

                                         Κωνσταντίνος Πνευματικός 

 

                                        Κωνσταντίνος  Μπακομήτρος 

 

                                        Ιωάννης Αλεξίου 

 

                                       Ελευθερία Γκλέτσου 

 

                                       Σοφία Χονδρογιάννη 

 

                                    Επαμεινώνδας Κοτσικώνας 

 



                                     

                                                     

 

                                        

 

                                          

 

    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                              

 

 

 

 

  

 

 

                                                 



    

 


